
Frå:                                                 Stig Eide <stig@se-arkitektur.no> 
Send:                                              mandag 8. november 2021 08:21 
Til:                                                   Siril Therese Sylta 
Emne:                                            SV: 757-202121 - Møte med Alver Kommune vedr Coop og Kvassnesvegen 

27 
Vedlegg:                                        757-20211104-underlag møte red.pdf 
  
Heisann 
  
Har du en dato til oss som vi kan treffes å diskutere VA, Vei, GOF og % andel glass i fasade mot 
Kvasnesvegen? Vi står litt fast og har behov for å komme videre. Det er ute en tilbudsforespørsel til 
entreprenører. 
  
Se underlag som vi presenterte i møte torsdag 04.11.2021 
  
Vennlig hilsen 
Stig Eide 
  
se arkitektur 
Fantoftvegen 42, 5072 Bergen  |  stig@se-arkitektur.no   |  +47 91551295  |  www.se-arkitektur.no   
Denne e-postmelding er konfidensiell og kun for adressaten. Dersom De ikke er den tiltenkte mottaker, vennligst kontakt avsender 
eller slett e-posten og makuler evt. utskrifter og/eller kopier av den. 
  

Fra: Siril Therese Sylta <siril.therese.sylta@alver.kommune.no>  
Sendt: tirsdag 26. oktober 2021 18:23 
Til: Stig Eide <stig@se-arkitektur.no> 
Emne: SV: 757-202121 - Møte med Alver Kommune vedr Coop og Kvassnesvegen 27 
  
Hei.  
  
Er på saken og skal sende ut forslag til møtetidspunkt så fort eg får det avklart internt hos oss.  
  
Mvh  

Siril Therese Sylta | Tenesteleiar Arealforvaltning 

Telefon: 409 108 80 

Innbyggjarservice: +47 56 37 50 00 

www.alver.kommune.no 
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Frå: Stig Eide <stig@se-arkitektur.no>  
Send: tirsdag 26. oktober 2021 10:45 
Til: Siril Therese Sylta <siril.therese.sylta@alver.kommune.no> 
Emne: Re: 757-202121 - Møte med Alver Kommune vedr Coop og Kvassnesvegen 27 
  
Hei igjen  
Jeg prøver å nå deg på telefonen. Skulle fått en tilbakemld på min forspørsel under. Haster litt for oss så 
fint om du gir oss en tilbakemelding 

Mvh Stig Eide  
SE-Arkitektur AS 
  

21. okt. 2021 kl. 10:33 skrev Stig Eide <stig@se-arkitektur.no>: 

  
Heisann 
  
Ref vårt teamsmøte 1 september, der vi informerte om våre «nye» planer i Kvassnesvegen 
27. Jeg prøvde å ringe deg nå vedr saken og informere litt om vår fremdrift og muligheter 
  
Vi har nå tegnet et prosjekt med næring og boligog har involvert NGIR, VA og andre for å 
komme frem til en omforent løsning. Vi ser at det burde vært et oppfølgingsmøte mellom 
Byggesak, VA og oss, der vi har en dialog om det vi ønsker å sende fra oss. Det gjelder VA, 
NGIR og utbyggingsavtaler. Vi tror at dialog vil løse mye for oss. 
  
Kan du samkjøre med Arne Helgesen hos dere slik at vi kan ta et felles møte ute hos dere i 
Alver Kommune? Det er spesielt VA som er viktig og da tenker vi på tilkobling til et nett som 
skal muligens justeres etter hvert som utbyggingen i Knarvik skal skje. 
  
Vi er litt hastige på et møte så fint om du melder tilbake om muligheter 
  
Vennlig hilsen 
Stig Eide 
  
se arkitektur 
Fantoftvegen 42, 5072 Bergen  |  stig@se-arkitektur.no   |  +47 91551295  |  www.se-
arkitektur.no   
Denne e-postmelding er konfidensiell og kun for adressaten. Dersom De ikke er den tiltenkte mottaker, vennligst 
kontakt avsender eller slett e-posten og makuler evt. utskrifter og/eller kopier av den. 
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